

## Protokoll för UNF Kronoberg 17/4 2018

Närvarande: Mina Karlsson, Jennie Rydén, Emil Johansson, Simon Pettersson och Sara Johansson

Plats: Kontoret, Vattentorget

### 1. Öppnande av mötet

Jennie öppnar mötet utan klubba.

### 2. Fastställande av föredragningslistan

Vi går igenom föredragningslistan grundligt och lägger till ett par punkter samt omorganiserar punkten övrigt.

Mötet beslutar

ATT fastställa föredragningslistan.

### 3. Lägesrunda

Vi går en lägesrunda. Simon berättar om sina pommes och Emil och Simon har ätit glass tillsammans. Alla verkar peppiga! En diskussion väcks angående om rågkaka eller vetekaka är godast.

### 4. Föregående protokoll/Wunderlist

Vi går igenom föregående Wunderlist.

Mötet beslutar

ATT lägga föregående protokoll och Wunderlist till handlingarna.

### 5. Val av

#### a. Protokolljusterare

Mina föreslår Simon och Emil föreslår sig själv till protokolljusterare.

Mötet beslutar

ATT välja Simon och Emil till protokolljusterare.

#### b. Uppdragsloggsförare

Simon skapar ny Wunderlist.

Jennie föreslår Simon till uppdragsloggsförare.

Mötet beslutar

ATT välja Simon till uppdragsloggsförare.

#### c. Parkeringsvakt

Jennie föreslår Sara till parkeringsvakt.

Mötet beslutar

ATT välja Sara till parkeringsvakt.

### 6. Utskott

#### a. JUNF

Vi diskuterar vad Junis har sagt angående detta på sitt distriktsårsmöte. De har

inte valt ett utskott. Vi ska undersöka saken. Vi diskuterar vilka olika alternativ det finns, och att det finns en möjlighet att hålla det flytande. Jennie tycker att det är viktigt att vi håller en konversation med Junis distriktsstyrelse angående detta. Emil undrar om vi verkligen måste hålla kontakt med dem under varje steg i processen. Vi tänker planera in JUNF-aktiviteter i vår årsplan.

Mötet beslutar

ATT planera in JUNF-aktiviteter i vår årsplan och att hålla en dialog med Junis distriktsstyrelse.

ATT Jennie kontakter Junis distriktsstyrelse och berättar hur vi har tänkt.

**b. D-rådet**

Förra året fanns det inget D-råd. Vi vill inte dra i detta.

Mötet beslutar

ATT vi hänger på om någon drar i det men att vi själva inte gör det.

**c. AU**

Jennie tänker att det är en bra grej. Emil påpekar att vi väljer ett AU på två personer eller inget alls för annars är det en majoritet av styrelsen i AU och då försvinner poängen. Jennie föreslår att vi inte väljer ett AU utan tar alla beslut i DS.

Mötet beslutar

ATT vi inte väljer ett AU utan tar alla beslut i DS samt att vi skapar en ny facebookchatt för detta.

**d. Kontaktpersoner**

Vi har ett medskick från DÅMet angående kontaktpersonsutskott, med grunden att vi vill ha tio föreningar och bara fem DS-ledamöter, vilket ger mycket arbete med detta. Vi vill hitta folk som kan tänka sig att göra det. Tidigare nämnt har vi före detta DS-ledamöter och annat folk.

Mötet beslutar

ATT Simon kollar intresset för kontaktpersonsutskott.

ATT Emil skapar ett formulär och lägger ut det på Facebook angående att vi söker faddar/kontaktpersoner och även engagerade för andra uppdrag.

**7. Kontaktperson**

Vi diskuterar om vi ska byta namn till faddrar istället för kontaktpersoner då kontaktperson från början syftade på kontakt med DS. Då vi håller på att kolla med utomstående om intresse finns diskuterar vi om vi ska tillsätta tillfälliga kontaktpersoner till våra föreningar innan de ordinarie är tillsatta. Vi pratar om att de nya föreningarna kan behöva stöd direkt. Emil undrar om vi inte egentligen bör sätta en konstant fadder direkt till dem.

**a. UNF 38 Kamratkretsen**

Mötet beslutar

ATT inte sätta någon på den här posten tills vidare.

**b. UNF SoberLAN**

Mötet beslutar

ATT inte sätta någon på den här posten tills vidare.

**c. UNF Womba Womba**

Mötet beslutar

ATT inte sätta någon på den här posten tills vidare.

**d. UNF Araby**

Emil har bra kontakt med Asad.

Mötet beslutar

ATT inte sätta någon på den här posten tills vidare.

**e. UNF Tillsvidare**

Mötet beslutar

ATT inte sätta någon på den här posten tills vidare.

**f. UNF Norbergko**

Mina känner sig pepp men vill ha hjälp med att kalla till årsmötet

Mötet beslutar

ATT välja Mina till kontaktperson för UNF Norbergko.

**g. Somali Youth Power**

Pontus hade bra kontakt med den här föreningen. Jennie har möte med Sayidomar på torsdag och diskuterar detta med dem då. Jennie kan tänka sig att ha den föreningen också.

Mötet beslutar

ATT inte sätta någon på den här posten tills vidare.

**h. Somaliska Team Braås**

Pontus hade bra kontakt med den här föreningen. Emil tänker att vi kan uppdragsge Lisa att hjälpa dem.

Mötet beslutar

ATT välja Lisa till kontaktperson för Somaliska Team Braås och att uppdragsgivaren informerar henne om detta.

**i. UNF Roadtrip gang**

Emil tror att Jennie är sugen på att ha UNF Roadtrip gang och hon bekräftar detta.

Mötet beslutar

ATT välja Jennie till kontaktperson för UNF Roadtrip gang.

#### **8. Ekonomi**

Emil berättar att han har bokfört allt för tre och en halv månad igår kväll. Emil går också igenom vad vi har fått in för pengar och gjort av med under den här tiden. Vi ska inte vara rädd för att använda pengar säger han. Emil pratar också om upplärningen av vår vice kassör Sara.

#### **9. Uppdragsgivare**

Jennie vill gärna vara uppdragsgivare åt Lisa.

Mötet beslutar

ATT välja Jennie till uppdragsgivare till Lisa genom att alla gör en fistbump.

#### **10. Firma- och kontotecknare samt företrädare mot Swedbank**

Styrelsen beslutar

ATT följande person får:

Företräda föreningen enligt Swedbanks Fullmakt ideell förening som fullmaktshavare  
Skriver under blanketterna Ansökan ideell förening/Begäran om ändring för ideell  
förening gentemot Swedbank samt Fullmakt ideell förening, enligt ovan, som  
fullmaktsgivare

Företräda enligt ovan var för sig.

Emil Johansson 19970627-8836

Styrelsen beslutar

ATT följande personer ska vara företagsanvändare för föreningen i Swedbanks  
internetbanken för företag

Emil Johansson 19970627-8836

Sara Johansson 20000404-8682

Mötet beslutar

ATT välja Jennie Rydén 19960924-0024 och Emil Johansson 19970627-8836 till  
firmatecknare var för sig.

och

ATT välja Emil Johansson 19970627-8836 och Sara Johansson 20000404-8682 till  
kontotecknare var för sig.

Mötet beslutar

ATT besluten under den här punkten anses omedelbart justerade.

#### **11. Medlemsregisteransvarig**

Emil och Jennie vill gärna vara medlemsregisteransvariga.

Mötet beslutar

ATT välja Emil och Jennie till medlemsregisteransvariga.

## 12. Verksamhetsutvecklare

Lisa vill att vi svarar på en debattartikel i Smålandsposten angående att avskaffa Systembolaget ("Nu är det dags att skrota Systembolaget") och att hon kan göra det. Hon kommer att skicka den för att vi ska få läsa den innan hon skickar in den och vi skriver under.

Jennie undrar om vi har något att uppdragsge henne. Emil vill uppdragsge henne att hjälpa Somaliska Team Braås och reda ut deras banksituation. Emil och Emma har en del information om dem. Vi pratar lite om värvningar som Lisa kan vara med på och att vi vill hinna med att starta det innan skolorna slutar. Jennie pratar mer med Lisa om detta under deras kommande uppdragsgivning.

## 13. Kommunikation

Jennie föreslår att distriktsstyrelsen framförallt kommunicerar genom en gruppchatt på messenger, med våra mail som komplettering. Vid "svarskrav" i messenger gäller det att alla svarar inom rimlig tid. Vi använder också vår Google Drive-mapp. Vi diskuterar vilka som bör vara administratörer på Facebooksidan. Mina föreslår att vi skapar en Snapchat.

Mötet beslutar

ATT Jennie skapar en Snapchat för UNF Kronoberg.

och

ATT Jennie är sociala medie-ansvarig.

### a. Wunderlist

Mötet beslutar

ATT vi ska använda oss av Wunderlist.

## 14. Kontaktuppgifter

Emil samlar in våra kontaktuppgifter i ett dokument. Emil uppdaterar vår hemsida och Jennie uppdragsger Lisa att ändra på unf.se under vårt distrikts flik.

## 15. Årsplan

Vi kollar in årsplanen.

April: Valborg och UNFaren är på gång och känns under kontroll. Vi ska även värva två gånger vilket känns lite tight.

Maj: Politikerfrukost under FNV, vilket vi vill att Lisa engagerar sig i och får med ideella på. Jennie pratar med henne om det på nästa uppdragsgivningsmöte. Vi ska skicka ut ett nyhetsbrev. Vi diskuterar hur vi ska lägga upp nyhetsbrev och om vi ska sätta någon ansvarig. Vi kanske ska skicka det i början av juni eftersom vi skickade ut ett i april. Vi ska även ha två värvningar, vilka vi tänker involvera Lisa i. Vi har också Växjö Pride, paraden är den 12 maj och där ska vi gå med hela rörelsen.

Alvestayran är också i maj och vi siktar alltså på att ha köpt in en kul grej till dess. En UNFaren ska också genomföras, vilket känns lite tight inpå UNFaren i april.  
Juni: Summer take off händer i juni, så vi hoppas på att bli kontaktade angående detta.

#### **16. Arbetsdag**

Mötet beslutar

ATT ha arbetsdag den 14 maj med start klockan 17.00.

och

ATT Sara och Emil är ansvariga för att strukturera upp den.

#### **17. Arbetshelg**

Mötet beslutar

ATT ha arbetshelg 1-3 juni mes start klockan 15.30.

och

ATT Emil och Jennie planerar den med eventuell hjälp av Lisa.

#### **18. DSS**

Vi inleder diskussionen genom att Jennie utbrister ett glädjetjut. Det finns fem inriktningar och målet borde vara att vi går på alla inriktningar. Vi åker med tåget från Växjö klockan 15.10 som Lisa bokar. Vi borde hitta på något kul som utmärker oss från de andra distrikten och vi jobbar på det under arbetskvällen.

#### **19. Drinkblandning på BG**

Den 12 maj vill att vi kommer och blandar drinkar i samband med Prides avslutning. Mina är intresserad. Vi pratar om att fråga Patrik, Lovisa, Emma, Felicia, Noëmi och Lewis.

Mötet beslutar

ATT Mina blandar drinkar och sätter ihop ett team för detta och fixar kontaktuppgifter från Emma.

#### **20. Övrigt**

##### **a. Krånkan pröjsar del 1**

Vi ska skicka ut Krånkan pröjsar del 1 men detta kräver att vi har kontakt med alla föreningar och att vi lägger ihop det så det funkar med att alla aktiviteter ska ge pengar. Alla föreningar måste också rapportera årsmöte innan dess.

Mötet beslutar

ATT FÅM inte gäller som en aktivitet man kan få pengar för.

Mina vill ha hjälp med Norbergkos årsmöte och ska prata med Emma om att få hjälp. Annars hjälper Emil och stöttar.

**21. Kommande möten**

Nästa möte är arbetsdagen den 14/5 på Vattentorget i samband med arbetskvällen.

**22. Avslutande av mötet**

Jennie avslutar mötet.

Mötesordförande  
Jennie Rydén

---

Mötessekreterare  
Mina Karlsson

---

Protokolljusterare  
Simon Pettersson

---

Protokolljusterare  
Emil Johansson

---